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OBČINA BRDA 
Trg 25. maja 2 
5212 Dobrovo 
 
Številka: 900-14/2016 
Datum:  22. 3. 2016 

 
ZAPISNIK 

14. redne seje Občinskega sveta Občine Brda, ki je bila dne 22. 3. 2016, ob 18. uri, 
v veliki sejni dvorani Občine Brda 

 
Prisotni svetniki: Edbin Erzetič, Teja Jelina, Kostja Jelinčič, Oskar Kristančič, Silvan Peršolja, Boris Rožič, 
Karlo Passoni, Žarko Kodermac, Romana Velišček, Domen Drufovka, Boris Šfiligoj, Lilijana Kastelic, 
Aleš Simčič, Goran Simčič, Silvestra Elen Brašnić Saffigna,  
 
Opravičeno odsoten svetnik: Damjan Birtič 
 
Seji prisostvujejo: župan Franc Mužič, Anita Manfreda, Mateja Ambrožič, Dejan Rusjan, Mojca 
Treplak, Tina Novak Samec, Rajko Leban, novinarji  
 
Sejo je sklical župan Franc Mužič. Sejo vodi podžupan Goran Simčič.  
 
Dnevni red : 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
2. Potrditev zapisnika 13. redne seje  
3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
4. Letno poročilo o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta LEK v letu 2015 in Letni izvedbeni 

načrt za leto 2016 za Občino Brda 
5. Obravnava in sklepanje o predlogu Odloka o prometni ureditvi in signalizaciji v vaškem 

jedru Šmartno  - prva obravnava   
6. Dokument identifikacije investicijskega projekta »Ureditev parkirišč in javnih površin za pešce 

v sklopu rekonstrukcije križišča v centru naselja Dobrovo« – informacija 
7. Dokument identifikacije investicijskega projekta »Sanacija posedkov in usadov na občinskih 

cestah« – informacija 
8. Poročilo o delu Javnega zavoda Zavod za turizem, kulturo, mladino in šport Brda za leto 

2015 – informacija   
9. Imenovanje predstavnika Občine Brda v svet Območne izpostave Javnega sklada 

Republike Slovenije za kulturne dejavnosti 
10. Imenovanje predstavnika Občine Brda v senatu za reševanje pritožb zoper policiste 
11. Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov 13. redne seje  
12. Pobude in vprašanja svetnikov 
13. Realizacija sklepov 13. redne seje 

 
Ad 1. 

 
Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 

 

Prisotnih je 15 svetnikov. Občinski svet je sklepčen in lahko nadaljuje s sejo.  
  

Ad2. 
 
Potrditev zapisnika 13. redne seje 

 
V obravnavo je bil dan zapisnik 13. redne seje.  
 
Na zapisnik ni bilo pripomb.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet zapisnik 13. redne seje  
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Ad3. 
 
Obravnava in sprejem dnevnega reda 

 

V obravnavo je bil dan DNEVNI RED 14. redne seje.   
 
Na predlog župana predsedujoči v skladu s 33. členom Poslovnika Občinskega sveta Občine Brda 
umakne točko Ad5 - Obravnava in sklepanje o predlogu Odloka o prometni ureditvi in signalizaciji 
v vaškem jedru Šmartno  - prva obravnava. Vrstni red vseh ostalih točk se ustrezno preštevilči.  
 
Na predlagano spremembo dnevnega reda ni bilo pripomb.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno potrjen DNEVNI RED 14. redne seje s spremembo, da se točka 
Ad5 - Obravnava in sklepanje o predlogu Odloka o prometni ureditvi in signalizaciji v vaškem jedru 
Šmartno  - prva obravnava, umakne.   
 

Ad 4. 
 

Letno poročilo o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta LEK v letu 2015 in Letni izvedbeni načrt za 

leto 2016 za Občino Brda 

 

Kratko obrazložitev poda Rajko Leban, direktor GOLEA.  
 
Občinski svet Občine Brda je na svoji seji dne 14. 7. 2009 sprejel Lokalni energetski koncept, ter za 
izvajanje ukrepov, predlogov in projektov aktivnosti iz lokalnega energetskega koncepta 
pooblastila Goriško lokalno energetsko agencijo GOLEA. GOLEA je s sklepom zadolžena za izdelavo 
letnih poročil in načrtov izvajanja aktivnosti, ki sledijo iz akcijskega načrta Lokalnega energetskega 
koncepta Občine Brda, ter za organiziranje izvajanja aktivnosti iz akcijskega načrta Lokalnega 
energetskega koncepta Občine Brda. Poročilo je pripravljeno v skladu z 21. členom Pravilnika o 
metodologiji in obveznih vsebinah lokalnih energetskih konceptov (Ur. List RS, št. 74/2009, 03/11). Po 
omenjenem pravilniku mora biti poročilo potrjeno s strani Občinskega sveta in poslano pristojnemu 
ministrstvu do 31. januarja. Hkrati s poročilom izvedenih aktivnosti se sprejme tudi plan za izvajanje 
aktivnosti v letu 2016. 
 
Kostja Jelinčič meni, da je iz predstavljenih podatkov razvidno, da je na objektu šole Kojsko zelo 
majhen prihranek. Zanima ga, zakaj? 
 
Rajko Leban obrazloži, da je prihranek majhen zaradi majhnega objekta in majhne porabe. Stavba 
je bila namreč sanirana z ovojem samo na delu stavbe (vrtec in stanovanje). 
 
Oskar Kristančič pove, da je, glede na majhnost občine, vedno problem v lastnih sredstvih in 
posledično temu se mora občina tudi zadolžiti.  
Konkretno ga zanima, koliko bi znašala investicija za energetsko sanacijo kulturnega doma v 
Medani.    
 
Rajko Leban pojasni, da je bila pred časom oddana prijava za tehnično pomoč za energetsko 
sanacijo kulturnega doma v Medani, za katerega sanacijo v celoti bi se glede na ocenjeno 
vrednost potrebovalo okrog 500.000 EUR. Ko bodo prejeli vso dokumentacijo bodo znane 
natančne številke.  
 
Edbina Erzetiča zanima, ali so prostori Vaške skupnosti Neblo tudi predvideni za energetsko 
sanacijo. 
 
Anita Manfreda pojasni, da je bila v tej prijavi najprej predvidena tehnična pomoč za KD Medana, 
v smislu, da se prihrani pri stroških projektne in druge dokumentacije in da se preko razpisa pridobi 
sredstva za pripravo dokumentov. Ko bodo le ti pripravljeni, bo to podlaga za prijavo na razpise, ko 
bodo aktualni. To še ni zagotovilo, da bo občina sredstva tudi prejela, vendar brez projektne 
dokumentacije prijava na razpise ni možna. Prav zaradi tega, da se prihranijo lastna sredstva, se bo 
občina prijavila na razpis za evropska sredstva.    
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Karlo Passoni pripomni, da je nemogoče investirati v prostor, ki ni last Občine Brda.  
 
Rajko Leban potrdi, da v kolikor občina želi pridobiti nepovratna sredstva Ministrstva za 
infrastrukturo, mora biti nujno lastnik objekta.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP 
 
1. Potrdi se Letno poročilo o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta Lokalnega energetskega 

koncepta in njihovih učinkih za leto 2015 ter Letni izvedbeni načrt za leto 2016 za Občino 
Brda. 

2. Ta sklep velja takoj. 
 

Ad 5. 
 

Dokument identifikacije investicijskega projekta »Ureditev parkirišč in javnih površin za pešce v 

sklopu rekonstrukcije križišča v centru naselja Dobrovo« – informacija 

 
Dokument identifikacije investicijskega projekta predstavi Dejan Rusjan.  
 
Dokument identifikacije investicijskega projekta je podlaga za realizacijo projekta in pridobitev oz. 
koriščenje določenih finančnih sredstev s strani države na podlagi Zakona o financiranju občin. 
Država je letos predvidela cca 100.000 EUR za sofinanciranje investicij v občini Brda. Občina Brda je 
tako predvidela, da bi del sredstev namenila za sofinanciranje projekta »Ureditev parkirišč in javnih 
površin za pešce v sklopu rekonstrukcije križišča v centru naselja Dobrovo« in del sredstev za 
najnujnejše sanacije na lokalnih cestah, ki že ogrožajo varnost v prometu.  
 
V okviru projekta »Ureditev parkirišč in javnih površin za pešce v sklopu rekonstrukcije križišča v 
centru naselja Dobrovo« bo Občina Brda v sklopu ureditve rekonstrukcije križišča v naselju Dobrovo, 
ki ga pelje DRSI, urejala javne površine za katere je pristojna, in sicer pohodne površine za pešce 
(pločniki, poti, trgi) in parkirišča za osebna vozila (javno parkirišče na glavnem trgu in parkirišča ob 
občinski stavbi).  
 
Investicija bo prispevala k ustrezni ureditvi parkirišč z namenom, da: 

- se poveča splošna prometna varnost,  
- se izboljša izgled kraja in  
- uredi prostor za pešce na bolj prijazen način.  

 
Investicija bo tako bistveno vplivala na podobo naselja in povečala bo prometno varnost v naselju. 
Z investicijo se bodo izboljšali življenjski pogoji prebivalcev območja, investicija bo prispevala k 
privlačnosti območja kot bivanjskega prostora in potenciala za razvoj. Posodobljena prometna 
infrastruktura bo pripomogla k ohranjanju poseljenosti in razvoju obravnavanega območja, ki ima 
velike razvojne možnosti. Ustrezna cestna infrastruktura predstavlja ključni predpogoj za doseganje 
ciljev trajnostnega in celovitega razvoja družbe.  
 
Splošni cilji investicije so:  

1. Povečanje prometne varnosti. 
2. Prilagoditev središča mesta na pešcem prijazen način.  
3. Izboljšanje podobe naselja Dobrovo in povečanje privlačnosti kraja.  
4. Izboljšanje kvalitete življenja na podeželju. 
5. Omogočanje nadaljnjega gospodarskega razvoja kraja.  

 
Posebni cilji:  

1. Ureditev parkirnih mest v središču kraja.  
2. Ureditev pločnikov na Dobrovem.  
3. Ureditev pešpoti v središču naselja.  
4. Ureditev glavnega trga v središču naselja na pešcem prijazen način.  

V dokumentu identifikacije investicijskega projekta so zajeti vsi stroški investicije in sicer:  
- priprava investicijske in projektne dokumentacije 
- odkupi zemljišč 
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- izvedba gradbenih del (DRSI – glavna prometnica, Občina Brda – parkirišča in del pločnikov 
za pešce) 

- gradbeni nadzor  
 
Predvidena vrednost investicije je 275.770,70 EUR (323.240,00 EUR z DDV).  
 
Silvana Peršoljo zanima, ali je to nujen dokument v postopku pridobitve sredstev in ali je nujno 
potrebna obravnava na občinskem svetu.  
 
Anita Manfreda pojasni, da je to nujen dokument pri oddaji vloge in je podlaga, da občina sploh 
lahko kandidira za pridobitev sredstev.  
Dogovorjeno pa je bilo, da se občinski svet sprotno seznanja z Dokumenti identifikacije 
investicijskega projekta, s katerimi občina kandidira na razpise.        
 
Edbin Erzetič pove, da je iz dokumentacije razvidno, da je predviden začetek del 1. 6. 2016. Ali ne 
bo to motilo organizacije Praznika češenj?  
 
Dejan Rusjan pojasni, da je dogovorjeno, da se z izvedbo del začne po Prazniku češenj.  

 
Ad 6. 

 
Dokument identifikacije investicijskega projekta »Sanacija posedkov in usadov na občinskih 

cestah« – informacija 

 
Dokument identifikacije investicijskega projekta predstavi Dejan Rusjan.  
 
V okviru projekta »Sanacija posedkov in usadov na občinskih cestah« bo Občina Brda sanirala 
vozišče na dveh odsekih in sicer v naselju Gornje Cerovo in Dobrovo.   
 
Predmetna investicija je potrebna iz sledečih razlogov:  

1. vozišče na predmetnih odsekih je dotrajano in zato slabo prevozno zaradi drsenja cestišča;  
2. v sedanjem stanju je potrebno veliko vzdrževalnih del; 
3. na vozišču nastajajo luknje, vdori;  
4. ogrožena je varnost udeležencev v prometu 

 
Z naložbo se bo izboljšala cestna infrastruktura, kar bo vplivalo na izboljšano podobo krajev, 
povečala se bo prometna varnost v obravnavanih naseljih in pretočnost prometa. Z izboljšano 
infrastrukturo se bodo okrepile razvojne možnosti Občine Brda in širše regije.  
 
Splošni cilji investicije so:  

1. Povečati prometno varnost.  
2. Izboljšati prometno pretočnost.  
3. Izboljšati podobo naselij Dobrovo in Gornje Cerovo in povečati privlačnost Občine Brda. 
4. Izboljšati kakovost bivalnega okolja. 
5. Omogočanje nadaljnjega gospodarskega razvoja občine. 

 
Posebni cilji:  

1. Ureditev cestišča v naselju Dobrovo in Gornje Cerovo. 
2. Sanacija cestnega telesa.  

 
Ad7. 

 
Poročilo o delu Javnega zavoda Zavod za turizem, kulturo, mladino in šport Brda za leto 2015 – 

informacija 

 
Poročilo o delu javnega zavoda ZTKMŠ Brda za leto 2015 predstavi Tina Novak Samec, direktorica 
ZTKMŠ Brda.  
Poročilo zajema naslednje podatke in predstavitve: 
1. Poraba finančnih sredstev (plan 2015 – realizirano 2015) 
2. Prihodki zavoda izven transferja (prihodki iz naslova  tržne dejavnosti zavoda) 
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3. Poročilo o večjih projektih zavoda in redne letne aktivnosti po mesecih 
4. Javna povabila ponudnikom za organizacijo večjih letnih prireditev 
5. Realizacija kadrovskega načrta 
6. Promocija v letu 2015 (oglaševanje, tiskovine, novinarske konference…) 
7. Obisk TIC-a (pregled obiskanosti od leta 2012 do 2015 – rast) 
8. Nočitve in turistična taksa (pregled od leta 2011 do 2015 – indeks 111 pri št. nočitev 2015/14, ter 
indeks 140 pri turistični taksi 2015/14) 
9. Doseganje merljivih ciljev 
10. Sodelovanje z organi zavoda 
11. Javni razpisi zaključeni v letu 2015 
12. Javna dela 
 
Tina Novak Samec v okviru poročila predstavi še izvedene sejemske nastope v letu 2015, poročilo o 
obisku novinarjev in rezultate objav v medijih, rezultate ankete o zadovoljstvu gostov ter samo 
strukturo obiskovalcev Brd ter poročilo o poslovanju Vile Vipolže v 2015. 

 
Teja Jelina pove, da pogreša področje mladine.  
 
Tina Novak Samec pojasni, da se je na področju mladine le nekaj naredilo, predvsem z vidika 
dogodkov in prireditev, ki jih je zavod sofinanciral. Izpostavi dogodek SVIREL, kjer gre za tekmovanje 
mladih glasbenikov, mednarodni nogometni turnir, kjer je poudarek na mladih in športu, prireditev 
Sanje v Medani – Šmartno pravljična vas, kjer so predvajane vsebine za otroke. Tudi ostali dogodki 
na nek način vključujejo otroke in mlade, čeprav nekega samostojnega dogodka namenjenega 
mladim v lanskem letu ni bilo.  
 
Kostja Jelinčič glede na rezultate ankete (Kako ste zvedeli za Brda?) meni, da bi bilo potrebno 
povečati oz. izboljšati spletno stran tako, da bi zainteresirani pridobili kar se da čim več informacij. 
Kot je razvidno je največji procent osebno priporočilo, nato spletna stran, med tem ko so tiskovine 
imele zanemarljiv procent.    
 
Tina Novak Samec pove, da so tiskovine podporni medij kadar obiskovalci že pridejo v Brda in 
takrat se jim ponudi nek pregled, kam se lahko obrnejo in kaj si lahko ogledajo. Ne obstaja pa 
samo papirnata oblika informacij, ampak delajo tudi veliko na aplikacijah (Ciao in Brda, NFC 
koda). Kar se tiče spletne strani pove, da je en del informacij njihova spletna stran, drugo pa je 
vlaganje v oglaševanje na ostalih spletnih straneh. V letošnjem letu so povečali promocijo na spletu 
in promocijo na socialnih omrežjih. Začeli so tudi z oglaševanjem Briške poroke na spletu in FB ter 
drugih podobnih socialnih omrežjih. Povečali bodo tudi promocijo drugih dogodkov, Brd na splošno  
in pa določene segmente (pohodništvo, poroke,…). Nastopili bodo tudi na tujih trgih.  
 
Oskar Kristančič pohvali predstavljeno poročilo. Zanima pa ga naslednje in sicer, iz medijev je bilo 
zaslediti, da se na območju občin, ki so nastale iz MO Nova Gorica, ustanavlja nov zavod. Kakšno 
je stališče in kakšno vlogo bo imel ZTKMŠ Brda pri omenjeni zadevi.  
 
Tina Novak Samec pojasni, da bo ZTKMŠ Brda še naprej gradil na destinaciji Brda in dejansko bodo 
še povečali prepoznavnost blagovne znamke »Brda« in ji dodali še dodatno vrednost. Kar se tiče 
ustanovitve tega zavoda vidijo neko prednost predvsem z vidika nastopa na globalnem trgu.  Če 
sami nastopajo, je lahko stroškovno neugodno. Če se zanemari stroškovni vidik, pa je vse skupaj 
zelo majhno in se je potrebno povezati. S tega vidika lahko tudi ciljajo na to, da bodo goste 
zadržali vsi skupaj več dni in s tem povečali število nočitev. S tega vidika je to prednost. Osebno pri 
tem pogreša povezavo s Soško dolino, Posočjem, Vipavsko dolino in Krasom.  
 
Silvan Peršolja se strinja s tem, da je potrebno regijo povezovati in prav tako pohvali vsebino 
predvsem pa obliko podanega poročila.  
Zanima pa ga, kako je s povezovanjem čez mejo (Italija, Avstrija). Ali obstajajo kakšne organizacije, 
ki se ukvarjajo s promocijo teritorija in na katere se ljudje lahko obrnejo.  
 
Tina Novak Samec pove, da se bolj povezujejo z vidika projektov, katere se povezuje v neke 
skupne projekte (Ecomaratona, Brda in Collio kolesarski maraton). Z vidika sodelovanja z avstrijsko 
stranjo se povezujejo na konkretnih projektih sodelovanja skozi promocijo na sejmih. Sedaj se 
pripravlja novo programsko obdobje za pridobivanje evropskih sredstev. Sodelovali bodo tako z 
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avstrijsko stranjo na projektih SLO-AUT,  kot tudi z Italijo v novi finančni perspektivi.        
 
Karla Passonija zanima, kakšno je povezovanje na področju mladine in športa v občini Brda.  To 
področje je kar malo zanemarljivo.  
 
Tina Novak Samec pojasni, da intenzivno delajo na nadgradnji obstoječih vsebin. V okviru 
določenih dogodkov, ki se v Brdih organizirajo(Brda Cup) so letos poskrbeli za nadgradnjo na 
področju mladih, otrok in preventive. Organizirali bodo tudi tekmovanje Žogarija, ki je podprto s 
strani RTV Slovenija. Gre za sodelovanje na področju osnovnih šol. Imeli bodo tudi preventivo z 
vidika gasilcev, reševalcev in policije. Določene dogodke bodo popestrili s sodelovanjem 
Mladinskega centra iz Nove Gorice (E-Hiša poskusov). Pogovori potekajo tudi za ureditev 
mladinskega centra v Štalonih. Sodelujejo tudi z OŠ Dobrovo, kar pomeni, da se otroci vključujejo v 
vse aktivnosti zavoda (Kultura brez meja). Vsekakor pa jih čaka še veliko dela na področju 
sodelovanja z mladinskimi in športnimi društvi na področju organizacije raznih dogodkov. 
 
Franc Mužič izrazi zadovoljstvo in pohvalo nad predstavljenim poročilom ZTKMŠ Brda. Prav tako se 
direktorici Tini Novak Samec zahvali za vse delo in sodelovanje na področju promocije Brd in da 
projekte pelje naprej tako, kot je bilo zastavljeno.    

 
Ad8. 

 
Imenovanje predstavnika Občine Brda v svet Območne izpostave Javnega sklada Republike 

Slovenije za kulturne dejavnosti  

 
Obrazložitev poda Anita Manfreda.  
 
Občina Brda je prejela poziv Javnega sklada Republike Slovenije za kulturne dejavnosti (v 
nadaljevanju JSKD) za predlaganje kandidata Občine Brda za člana sveta območne izpostave 
JSKD. 
 
Člane sveta območne izpostave imenuje direktor JSKD na predlog lokalnih skupnosti z območja 
izpostave. Te oblikujejo predlog tako, da k evidentiranju kandidatov pozovejo društva, zveze 
društev in posameznike s področja kulturnih dejavnosti, ki delujejo v posamezni lokalni skupnosti. 
 
Mandat članov sveta območne izpostave traja štiri leta z možnostjo ponovnega imenovanja. 
 
V skladu z 2. odstavkom 2. člena Pravilnika o ustanovitvi svetov območnih izpostav JSKD lahko 
Občina Brda predlaga enega (1) kandidata. 
 
Postopek imenovanja predstavnika Občine Brda v svet Območne izpostave Javnega sklada za 
kulturne dejavnosti je peljala Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja.  
 
Predsednica Teja Jelina pojasni, da je komisija obravnavala prejete predloge in soglasno sprejela 
sklep, da se Občinskemu svetu Občine Brda za člana Območne izpostave Javnega sklada RS za 
kulturne dejavnosti predlaga Marušo Mugerli Lavrenčič, Biljana 11/a, Dobrovo.   
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP 
 
1. Občinski svet Občine Brda v svet Območne izpostave Javnega sklada Republike Slovenije za 

kulturne dejavnosti imenuje Marušo Mugerli Lavrenčič, Biljana 11/a, Dobrovo v Brdih.  
2. Ta sklep velja takoj. 
 

Ad9. 
 
Imenovanje predstavnika Občine Brda v senatih za reševanje pritožb zoper policiste 

 
Obrazložitev poda Anita Manfreda.  
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Občina Brda je prejela poziv Ministrstva za notranje zadeve za predlaganje predstavnika javnosti v 
senatih za reševanje pritožb zoper policiste, ki jih sestavljajo trije člani, in sicer pooblaščenec 
ministrice in dva predstavnika javnosti. Predstavnike javnosti na regionalni ravni na predlog lokalnih 
skupnosti z območja posamezne policijske uprave imenuje in razrešuje ministrica za notranje 
zadeve. Občine predlagajo število predstavnikov glede na število prebivalcev (po ključu: do 
20.000 prebivalcev 1 predstavnik). Glede na navedeno lahko Občina Brda predlaga enega (1) 
predstavnika.  
 
Postopek imenovanja predstavnika Občine Brda v senatih za reševanje pritožb zoper policiste je 
peljala Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja.  
 
Predsednica Teja Jelina pojasni, da je komisija obravnavala edini prejeti predlog in soglasno 
sprejela sklep, da se Občinskemu svetu Občine Brda za predstavnika Občine Brda v senatih za 
reševanje pritožb zoper policiste predlaga Marka Jakin, Vedrijan 9/a, Kojsko.   
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP 
 
1. Občinski svet Občine Brda v senatih za reševanje pritožb zoper policiste imenuje Marka Jakin, 

Vedrijan 9/a, Kojsko.  
2. Ta sklep velja takoj. 
 
Oskar Kristančič pove, da sta se s Tejo Jelina udeležila seminarja za KMVVI in Statutarno pravne 
komisije v Mariboru. Predstavniki Občine Brda v svetu zavodov bi morali vsako leto podajati 
poročila o delovanju zavodov. Namen je, da se občinski svet in občinska uprava seznanita z 
delovanjem zavodov, katerih soustanoviteljica je tudi Občina Brda.  
 
Teja Jelina tako predlaga, da se za predstavnike svetov zavodov pripravi dokument v pisni obliki ter 
določi katere dolžnosti, pravice in odgovornosti ima vsak predstavnik občine v svetu zavoda.    
  

Ad10. 
 
Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov 13. redne seje 

 
Silvan Peršolja ponovno sprašuje, ali je možno, da bi zapisnik zadnje seje Občinskega sveta Občine 
Brda občinski svetniki prejeli nekaj dni po zaključeni seji. Iz odgovora, ki ga je prejel je razbrati samo, 
kako se običajno pripravi in predloži zapisnik, ne pa ali je možno, da bi svetniki prejeli osnutek 
zapisnika v nekaj dneh po zaključku seje.  
 
Anita Manfreda ponovno pojasni, da je v Poslovniku občinskega sveta Občine Brda točno 
določeno, da občinska uprava pripravi predlog zapisnika in s sklicem seje gre svetnikom tudi 
predlog zapisnika skupaj z ostalim gradivom.  
 
Silvan Peršolja vztraja, da bi bilo bolj konstruktivno, če bi svetniki prejeli zapisnik nekaj dni po 
zaključku seje.    
 
Anita Manfreda pove, da glede na to, da ima Občina Brda sistemizirana delovna mesta v občinski 
upravi ne samo za zapisnikarja, ki piše samo zapisnik ampak opravlja tudi druga dela in naloge, je 
ta zadeva zelo težko izvedljiva. V kolikor bodo vztrajali in podali predlog za spremembo poslovnika, 
se bo najprej sprejelo nov statut in tudi nov poslovnik in takrat se bo lahko to zadevo tudi definiralo. 
Za enkrat ostaja tako, kot je določeno v poslovniku.      
 
Goran Simčič ponovno ni zadovoljen s podanim odgovorom glede gradnje nezahtevnih objektov. 
Gradnja skednja je možna do 150m2, ni pa možno graditi vseh ostalih nezahtevnih objektov. 
Zanima ga le to, zakaj se ob spremembi pravilnika na državnem nivoju ni šlo v spremembo 
Pravilnika o enostavnih in nezahtevnih objektih v občini Brda. Dejstvo je, da vlagateljem, ki so 
zaprosili za izdajo gradbenega dovoljenja, UE le tega ni mogla izdati, saj nimajo pravne podlage. V 
bodoče bi bilo prav, da se podobne zadeve spremlja.  
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Ad11. 
 
Pobude in vprašanja svetnikov 

 
Karlo Passoni 
 
Nekateri svetniki so se udeležili sestanka Vaške skupnosti Kojsko. Izpostavljena je bila prometna 
varnost ob šoli v Kojskem. Naprošajo, da bi se redarska služba nahajala bolj pogosto na tem mestu 
in urejala promet. Dogaja se namreč, da osebna vozila prehitevajo stoječi avtobus pri vstopanju in 
izstopanju otrok, kar je zelo nevarno. 
Dodaten predlog pa je, da se parkirišče za osebna vozila dokončno uredi in tako pridobi dodatne 
prostore.  
 
Boris Rožič 
 
Na lokalni cesti iz »placa« proti cerkvi v Vipolžah je nasproti stanovanjske hiše, katere lastnica je 
državljanka Nemčije, nasut gradbeni pesek. Ob večjem deževju pesek nanaša po asfaltni površini. 
Predlaga, da se ga odstrani.  
 
Edbin Erzetič 
 
1. Zanima ga, kako je z lastništvom vaških prostorov v Neblem. Potrebno bi bilo preveriti, kaj je z 

zadevo, saj naj bi bil po urejanju lastništva prostorov, Mercator lastnik spodnjih prostorov. 
 
Anita Manfreda sklepa, da se vprašanje nanaša na tabelo, ki je bila podana kot priloga k 
odgovorom na pobudo svetnice Teje Jelina glede prostorov, kjer vaške skupnosti delujejo. Tabela 
je bila pripravljena v Oddelku za okolje in prostor sladno z ZK stanji in PISO-jem. Občinska uprava bo  
zadevo ponovno preverila in podala ustrezen odgovor.  
 
2. Ali je možno javno luč v vasi Slavče pri objektu, kjer že več let nihče ne prebiva in je praktično 

neuporabna, možno premestiti na drugo bolj potrebno in ustrezno lokacijo.  
 
3. V vasi Pristavo so na asfaltu posedki v izmeri cca 20m2. Zanima ga, ali je mogoče v planu kaka 

sanacija teh posedkov.  
 
Aleš Simčič 
 
1. Kot rečeno je v planu ureditev centra Dobrovega. Kako pa je z ureditvijo pločnika na Goriški 

cesti proti vasi Biljana.  
 
2. Gradnja nezahtevnih objektov – pred leti je bilo potrebno za gradnjo lope v izmeri 50m2 

pridobiti gradbeno dovoljenje, do 30m2 pa gradbeno dovoljenje ni bilo potrebno.  
Npr. v Mestni občini Nova Gorica sedaj ni potrebno pridobiti gradbenega dovoljenja za 
izgradnjo objekta do 50m2. Zakaj v Občini Brda to ni mogoče. Zakonodaja naj bi bila le za vse 
enaka.  

 
Ad12. 

 
Realizacija sklepov 13. redne seje 

 
Pripomb ni bilo.  
 
Seja zaključena ob 19.30.   
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